
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže konané  

dne 15.června 2023 na obecním úřadu v Halži. 

 

Účast:  
Ing. Rudolf Kodalík (Bor), Jaroslav Sýkora (Ctiboř), Pavel.Ryba (Částkov), František Čurka 
(Halže), Václav Raba (Chodský Újezd), Aurel Ardeleanu (Lom), Ing. Pavel Nutil (Planá),  
Karel Fišpera (Stráž), Mgr. Silvie Vajskebrová (Studánka), Mgr. Petr Vrána (Tachov), , 
Kateřina Cibulková (Zadní Chodov). 
 
Zmocnění: 
0 
Nepřítomni: 
Chodová Planá, Staré Sedliště, Tisová 
Hosté: 
Ing. Z. Frček, MBA – ředitel VODAKVA, a.s., Karlovy Vary 
 
Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda F. Čurka. Konstatoval usnášeníschopnost 
jednání a předložil návrh programu jednání. 
 
Navržený program jednání členské schůze byl jednomyslně schválen. 
 
Program:  

1. Zahájení, schválení programu 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy VSO 
3. Závěrečný účet VSO za rok 2022 a zpráva auditora o výsledku přezkumu hospodaření 
4. Schválení auditora hospodaření VSO pro rok 2023 
5. Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 
6. Různé 

 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy 
 Usn.č.294 - žádosti Vantage Towers, s.r.o. – odmítnuto 
 Usn.č.299 – navýšení půjčky pro VaK Karlovy Vary o 400 tis. Kč 
 Usn.č.300 – poskytnutí příspěvku na činnost pro Hospic Český západ 30 tis. Kč 
 Usn.č.304 – Dokončení smlouvy o investici  
 
 
Práce předsedy: 

- Přestavby na ÚVS – kolaudace, dokončení smlouvy 
- Žádosti společností o využití pozemků pod vysilači operátorů 
- Vyřazení majetku (demontovaný při přestavbě) 
- Audit hospodaření VSO 
- Příprava Závěrečného účtu VSO za rok 2022 
- Příprava podkladů pro jednání ČS 
 

 



 
Usnesení číslo 305: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o kontrole usnesení a o 
činnosti předsedy VSO. 

Hlasování:  Pro   11, Proti    0, Zdrželo se 0 
 

 

3. Závěrečný účet VSO za rok 2022 a zpráva auditora o výsledku přezkumu hospodaření 

Návrh závěrečného účtu byl zveřejněn na webových stránkách, členským obcím bylo rozesláno 
oznámení o vyvěšení. Vyvěšení bylo v souladu se zákonem.  
Komentář k návrhu podal předseda VSO.  
 
Usnesení číslo 306: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Závěrečný účet VSO za rok 2022 
a zprávu auditora o výsledku přezkumu hospodaření s výrokem „Při přezkumu hospodaření 
VSO Halže nebyly zjištěny chyby a nedostatky“ 

      Hlasování:  Pro    11, Proti    0, Zdrželo se 0. 

 

4. Schválení auditora hospodaření VSO pro rok 2023 

Předseda VSO doporučuje schválit auditorem hospodaření VSO Halže za rok 2023 Krajský 
úřad Plzeňského kraje. 

 
Usnesení číslo 307: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje auditorem hospodaření VSO 
Halže za rok 2023 Krajský úřad Plzeňského kraje. 

 
        Hlasování:  Pro    11, Proti    0, Zdrželo se 0. 

 
 

5. Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 
      Informace podal ředitel společnosti Ing. Zdeněk Frček, MBA: 

- Pokračuje příprava projektu propojení soustav Žlutice – Svobodka. Problémy 
s vlastníky pozemků trvají.  

- Na ÚV nově výroba 38 l/s, výrobní kapacita je 65 l/s 
- Prověřena provozem je účinnost ultrafiltrace 
- Dokončena přestavba původní kotelny původní čerpačky na středisko dopravy. 
- Odložená realizace úpravy vstupu do ÚV Svobodka, možnost financování pomocí 

zdrojů VSO. 
- Informace o spouštění provozu sušárny kalů v Tachově 

Diskuse: 
P.Ryba – hodnocení postupu rozestavěnosti, dotazy k vydatnosti prameniště Branka a typu 
energetického zdroje na sušárně. 



Z.Frček – vydatnost zdroje Branka je 8 – 10 l/s (15 – 20 % spotřeby). Zdrojem na sušárně je 
zemní plyn, není možnost nahradit z důvodu potřeby vysoké účinnosti. 
K.Fišpera – Dotaz, zda ultrafiltrace zadrží mikroplasty. Informace o kontrolách ČIŽP na volné 
výpustě. Městy Stráž rozporuje závěry ČIŽP. 
Z.Frček – Ultrafiltrace zabraňuje průchodu mikroplastů. V otázkách jednání s ČIŽP nabídka 
pomoci ze strany odborníků Vodakvy. 
 
V průběhu diskuse se omluvili z jednání zástupci Lomu, Tachova a Boru. 

 
Usnesení číslo 308: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informace k aktuálnímu 
stavu provozu a výhledu rozvoje majetku VSO. 

 
Hlasování:  Pro   8, Proti    0, Zdrželo se 0 

 
 
6.Různé 
 

a) Žádosti o příspěvek z rozpočtů Vodakva, a.s. a VSOZČ na provozní náklady VSO. 
 
Usnesení číslo 309: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje žádosti o příspěvek z rozpočtů 
Vodakva, a.s. a VSOZČ na provozní náklady VSO. 

 
      Hlasování:  Pro    8, Proti    0, Zdrželo se 0 

 
 
 
František Čurka 
Předseda VSO 
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